

being frittered away by a sale under execution. Meanwhile, they endeavoured by instructions in England to have the stock sold for the benefit of policy-holders, but it was found that the Director of the Company had himself gone into insolvency, and it was necessary to get a decree in Chancery to compel him to join Messrs. Baring & Glyn in the sale. Some delay was thereby occasioned, but the stock was forfeited, not with the view of its inuring to the benefit of the Crown, but that it might be distributed equally for the benefit of the policy-holders. This would be done either by the Receiver-General or by the Court of Chancery.

Hon. Mr. Holton.—After the Chancery costs are paid.

Hon. Mr. Rose said these would not be very great. The forfeiture had been made with no other object in view than the interests of the policy-holders.

Mr. Crawford said the explanations of the Finance Minister were quite satisfactory. He would, therefore, withdraw the motion.

The motion was withdrawn accordingly.

After recess, at half-past seven, when the Speaker took the chair, there was a count out for the first time this session. Only 17 members were found to be present, and the House adjourned for want of a quorum.

onéreuse possible et a jugé qu'en les faisant confisquer par la Couronne, on éviterait la dissémination d'une vente publique. Dans l'intervalle, le Gouvernement a envoyé des instructions en Angleterre en vue de faire liquider les obligations au profit des assurés; le Directeur de la compagnie ayant été jugé insolvable, un décret de la Chancellerie devenait toutefois nécessaire pour l'obliger à accepter que son nom figure pour la vente, comme celui de MM. Baring & Glyn. Ceci a donc entraîné un certain retard; les obligations n'ont cependant pas été confisquées au profit de la Couronne, mais pour que le Receveur Général ou la Chancellerie en répartissant équitablement le produit entre les assurés.

Une fois prélevés les frais de la Chancellerie, précise **L'hon. M. Holton**.

L'hon. M. Rose rétorque que ces frais ne sont guère élevés et que la confiscation ne devrait profiter qu'aux seuls assurés.

M. Crawford ajoute que les explications fournies par le ministre des Finances sont tout à fait satisfaisantes et qu'il retire sa motion.

La motion est donc retirée.

Quand l'Orateur reprend le fauteuil à 19h30, on compte le nombre de députés présents à la Chambre, pour la première fois depuis l'ouverture de la session. Il y en a seulement 17 et, faute de quorum, la séance est levée.